
 

 
 

 

 

 
 

Schriftelijke vragen (art. 34 RvO) 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Nunspeet 

 

Datum  : 8 februari 2021  

Van  : Koos Meijer, fractievoorzitter 

Onderwerp : Effecten wespendief versus wondmolens 

 

Geacht college, 

 

In de Stentor van zaterdag 6 februari 2021 staat een hoofartikelen met de titel: “Windmolen 

wijkt voor wespendief”. Het artikel opent met de stelling dat er op de Veluwe tot 2030 zeker 

geen nieuwe windmolens kunnen worden gebouwd doordat de wespendief hier broedt. Vol-

gens de steller is plaatsing van nieuwe turbines op de Veluwe volgens de provincie Gelder-

land kansloos, de Gelderse gedeputeerde Jan van der Meer noemt de lopende zoekacties 

voor windenergie een ‘kansloze missie’. 

Het artikel is met name gebaseerd op de bevindingen uit het rapport “Windenergie op en 

rondom de Veluwe, Effecten op Wespendief en andere soorten” ( Rapportnr. A&W 20-140 

van november 2020). 

Als de stellingen in het artikel juist zijn en onderbouwd zijn door het genoemde rapport 

heeft dat vergaande consequenties voor de duurzaamheidsambities van de gemeente Nun-

speet en de RES Noord-Veluwe. Doelstellingen zoals gedefinieerd in de Gelders Energieak-

koord en in het RES-concept zijn niet meer haalbaar en ook eigen, lokaal opgestelde duur-

zaamheidsdoelen, zijn alsdan onhaalbaar.  

 

Het verbaast de fractie van CDA Nunspeet Lokaal niet dat wij als samenleving op dit gebied 

steeds meer in een spagaat raken. Aan de ene kant de noodzakelijke alternatieve energie-

opwekkingsmogelijkheden en aan de andere kant de zorg voor en vergaande bescherming 

van onze natuur. Herhaaldelijk heeft onze fractie, maar ook andere partijen, aan deze drei-

gende patstelling aandacht besteed. De reacties waren tot nu toe veel van het gehalte ‘komt 

tijd, komt raad’. Maar dat punt is met dit rapport nu wel gepasseerd. 

 

  



 

 
 

 

 

De CDA-fractie heeft de volgende vragen:  

1. Bent u op de hoogte van het rapport “Windenergie op en rondom de Veluwe, Effec-

ten op Wespendief en andere soorten” en van het artikel in de Stentor hierover? 

2. Deelt u de uitspraken van de Gelderse gedeputeerde Jan van Meer over dit onder-

werp? 

3. In de recente voorstellen en discussies m.b.t. de realiseren van de gestelde Nun-

speetse duurzaamheidsdoelen is nog met geen woord gerept over dit rapport dat in 

november 2020 al gepubliceerd is. Wat is de reden om deze informatie niet met de 

raad te delen? 

4. Ervan uitgaande dat de stellingen correct zijn betekent dat de zoektocht naar ge-

schikte locaties voor windenergie in de gemeente Nunspeet direct in de ijskast kun-

nen worden gezet. Welke alternatieven heeft u voorhanden om de gestelde doelen 

zoveel mogelijk te halen met in acht neming van de opgelegde beperkingen m.b.t. 

omvang zonneparken? 

 

Voor de beantwoording wordt een schriftelijke reactie verlangd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


